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1. Genomgång av förra mötets protokoll. 
 
2. ÅTGÄRDSPUNKTER 
 Avklarade punkter: 

• Checklista för städning. 
• Komplettering av köksutrustning 

 
Kvarstående punkter: 

• Uppsättning av brandvarnare/förstaförbandstavlor, Helena/Lasse 
• Bardisken, Lasse 
• Brandskyddsutrustning, Inger tar kontakt med en brandskyddsutbildad. 
• Se över Telefon/El – abonnemang, Helena 

 
3. EKONOMI 

Helena meddelar att det finns ca 87000 kr. på kontot, samt att hon själv har gjort 
inköp för ca 500 kr. (brandvarnare, kuvert m.m.) 

 
4. UTHYRNING 

Anders Berglund meddelar att yogan har dragit igång fr.o.m. tisdagen 12/1 och 
att följande dagar är uthyrda: Lördag 9/1, lördag 23/1, lördag 30/1. 

 
5. RAPPORTER 

Ansökan för det utlovade förlustbidraget efter familjeföreställningen Filiokus 
Fredrik har avslagits med motiveringen att 2009 års pengar är slut. Frågan är om 
vi kan söka bidrag på 2010 års budget. 

 
6. ÖVRIGA FRÅGOR 

• Årsmöte, Styrelsen beslutar att lägga årsmötet för 2010 lördagen den 
27/3 kl. 18.00. Anders Boström ordnar annonser i Åkerbobladet och ev. 
Corren. Finns intresse att gå med i styrelsen så kontaktas valberedningen 
som består av Anna Forsberg och Magnus Andersson. 

• Programblad för 2010 till hushållen, Anders Berglund kollar 
möjligheterna att nyttja kungliga postverket till utdelning samt håller 
kontakten med Minor Screen för tryckning. Styrelsen beslutar att lägga 
hantverksdagar den 20/3 och 20/11, Fixardagar den 8/5 och 25/9 samt att 
ha någon slags temakväll i samband med puben i april och oktober. 
Pubkvällar läggs normalt på fredagskvällar om inget annat anges med 
start fredagen den 29/1. 



• Tillgång till folkets hus för andra föreningar i bygden, styrelsen beslutar 
att hyra ej ska tas ut för andra föreningars styrelsemöten och årsmöten. 

• Angående Hembygdsföreningens vädjan om praktisk hjälp vid valborgs- 
och midsommarfirande, styrelsen anser att frågan inte är aktuell för 
Folkets Hus föreningen utan mera riktar sig till individerna i bygden. 
Däremot kan Folkets Husföreningen hjälpa till att sprida frågor och 
information som berör evenemangen, styrelsen diskuterade också 
möjligheten att bekosta hela fyrverkeriet till valborgsmässoafton då 
hembygdsföreningens kassa är begränsad. 

• Bredbandsutbyggnad, styrelsen beslutar att teckna sig på den icke 
bindande intresseanmälan angående bredbandsutbyggnaden senare i vår. 

 
 
7. Nästa möte Torsdagen 4/2 kl. 19.15 
 
 
 
                    Lasse Wirström 
     Sekreterare 
 
 
 
 
 
 


